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Abstract (en)
[origin: US10064459B1] Portable decorative element comprising a rigid structure (10) having decorative piercings (11), receiving on its rear face
(12), in position of use, a lining (20) forming a plate visible through these piercings, capable of being bent in an elastic manner, characterized in that
the rear face (12) of the rigid structure comprises at least two shoulders (14, 16) opposite to each other and against which, in position of use, the
edges (21) of the lining (20) are pressed in an elastic and reversible manner in order to apply a tightening of this lining resulting in its pinning against
the rear face of the structure.

Abstract (fr)
Élément décoratif portatif comportant une structure rigide (10) présentant des perçages décoratifs (11), recevant sur sa face arrière (12), en position
d'utilisation, une garniture (20) formant une plaque visible au travers de ces perçages, apte à être cintrée de manière élastique, caractérisé en ce
que la face arrière (12) de la structure rigide comprend au moins deux épaulements (14, 16) opposés l'un par rapport à l'autre et contre lesquels,
en position d'utilisation, des bords (21) de la garniture (20) sont appuyés de manière élastique et réversible afin d'appliquer un serrage de cette
garniture réalisant son placage contre la face arrière de la structure.
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